
Seniorklubben Fjorden 
u/Næstved Golfklub 
 

Bestyrelsen Navn Adresse Fastnet Mobil Mailadresse 

Formand Tom Nielsen (TN) Parkvej156, 1 – 140, 4700 55729835 24797047 tomogco@post11.tele.dk 
Næstformand Astrid Formann (AF) Sjølundshøj 22, 4700  40631706 a.formann@hotmail.com 
Kasserer Hans Vejlesby (HV) Drachmanns Vænge 6A, 4700 55726576 40728522 vejlesby@stofanet.dk  
Sekretær Niels Bruun (NB) Glentevej 8, 4700 55728340 25301487 bruun@stofanet.dk 
Turneringsansvarlig Kirsten Lundgren Beck (KLB) Kindhestegade 3A, 4700 55720671  23232471 kirstenlbeck@stofanet.dk   
1. suppleant Kjeld Steffen Hansen (KSH) Ved Åsen 69, 4700 55727592 26274254 kjeldshansen@stofanet.dk  
2. suppleant Palle Bauer (PB) Søfronten 72, 1. tv., 4736  52504789 palle.bauer@gmail.com  

 

 

 

 

Næstved den 31. oktober 2015 

 

Referat af ordinær generalforsamling i Seniorklubben Fjorden torsdag den 29. oktober 2015 

 

Generalforsamlingen afholdtes i Næstved Golfklubs restaurant, Karrebækvej 461, 4700 Næstved. 

I generalforsamlingen deltog ca. 75 medlemmer. 

 

Generalforsamlingen startede noget forsinket ca. kl. 14.45. 

 

Formanden, Tom Nielsen, bød velkommen. Herefter gik man over til generalforsamlingens dagsorden, som 

var: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandsberetning 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

4. Fastsættelse af kontingent 

5. Forslag fra bestyrelsen 

6. Forslag fra medlemmerne 

7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

9. Eventuelt. 

 

Ad 1. Valg af dirigent 

Formanden, Tom Nielsen, foreslog Peder Flansmose som dirigent. Denne blev valgt.  

Dirigenten takkede for valget og konstaterede derpå, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og indkaldt i 

overensstemmelse med foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. Han gav dernæst ordet 

til formanden til formandsberetning. 

 

Ad 2. Formandsberetning 

Formanden indledte med at konstatere, at bortset fra ca. 1 ½ måned i vinterperioden, hvor banen var lukket på 

grund af vand, var der blevet spillet hver torsdag i året 2014/15. Og i sommersæsonen havde banerne igen i år 

stået flot, og med gode og hurtige greens. Han rettede stor tak til greenkeeperen og hans stab for dette.  

 

Ud over spillet de almindelige torsdage havde vi haft turnering hjemme med vores venskabsklub Skovbo den 

7. maj. Endvidere havde vi i sæsonen afholdt sponsorturnering den 28. maj med OK som sponsor, og han 

takkede OK for opbakningen til denne snart traditionsrige turnering. Desværre havde Spar Nord ikke villet 

være med i år, men han takkede for de år, Spar Nord havde bakket op om Seniorklubben. 

 

Angående GolfBox havde starten sidste år været noget hektisk efter opstart af et nyt system, men i dette år 

havde GolfBox efter flere udbedringer kørt væsentligt bedre. Han håbede derfor, at også medlemmerne fandt 

systemet mere brugervenligt, således at de løbende kunne følge med i resultater og stillinger. Med hensyn til 

stillinger (ses under Order of Merit), havde vi hidtil kørt resultatet for hver måned, men som noget nyt havde 

vi fra i år også indført ”årets resultat”. Dette opgøres i 3 rækker, nemlig herrer A+B, damer A+B samt 9-

hulsspillere.  

 

Formanden betonede, at tilrettelæggelsen af turneringerne er et stort arbejde, og for at hjælpe turneringslederne 

lidt, kunne spillerne godt gøre noget selv: Minimere deres ønsker til tidlig/sen start, samkørsel osv., huske at 

melde afbud til turneringslederen og huske at aflevere scorekort – også selvom man ikke gennemførte runden. 

Dette var nødvendigt, for at turneringslederen kunne afstemme startlisten med antallet på resultatlisten, når 
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resultaterne var tastet ind, for at de dermed kunne sikre sig, at alle var blevet tastet ind. Man skulle også huske 

at skrive tydeligt på scorekortene og ligeledes at konferere eget resultat med markørens.  

Det var Kirsten, Kjeld og Palle som på skift igennem sæsonen havde styret turneringerne med oprettelse, 

resultatberegning og ajourføring i Order of Merit. For dette skyldte vi dem stor tak. 

 

Medlemstallet i Seniorklubben var p.t. 175 medlemmer – mod 167 medlemmer sidste år. Medlemstallet var 

således det hidtil højeste i Seniorklubbens historie. Godt og vel halvdelen af medlemmerne kom hver gang ved 

torsdagsturneringerne, dog noget færre i vinterhalvåret. 

 

Ud over glæden ved golfspillet var det sociale en meget vigtig faktor i Seniorklubben. Den månedlige 

afslutning med spisning og præmieoverrækkelse for den foregående måned bidrog i høj grad hertil. Ligeledes 

var det en tradition med det årlige julearrangement med spisning og bankospil. Der havde dog været faldende 

deltagertilslutning hertil de senere år, så bestyrelsens oplæg for i år ville være en runde golf, en lettere frokost 

samt præmieuddeling. 

 

Til slut takkede formanden Seniorklubbens sponsorer, OK og Brink Golf Shop, takkede restauranten for god 

mad og betjening i sæsonen, samt Preben Severinsen og green-keeperne for banen og dens fine tilstand. 

Endelig takkede han bestyrelsen for godt samarbejde i året, og ikke mindst medlemmerne for god opbakning 

ved vore arrangementer (måske lige bortset fra julearrangementet). 

 

Niels Brehm Nielsen takkede for beretningen og for det store arbejde, som bestyrelsen udfører. Forsamlingen 

tilsluttede sig dette med bifald. 

 

Da der ikke var yderligere medlemstilkendegivelser, konstaterede dirigenten, at beretningen var godkendt. 

 

Ad 3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Seniorklubbens kasserer, Hans Vejlesby, forelagde regnskabet, der var udsendt til medlemmerne som bilag til 

den endelige dagsorden, og knyttede en række kommentarer hertil. Regnskabet var godkendt af revisor uden 

bemærkninger. 

Da der ikke kom yderligere bemærkninger, betragtede dirigenten regnskabet som godkendt. 

 

Ad 4. Fastsættelse af kontingent 
Med henvisning til udarbejdet budget for det kommende år foreslog Hans Vejlesby uændret kontingent på 300,00 kr. 

Dette blev herefter godkendt.  

 

Ad 5. Forslag fra bestyrelsen 

Bestyrelsen stillede ingen forslag. 

 

Ad 6. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indgivet forslag fra medlemmerne. 

 

Ad 7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

a. På valg til bestyrelsen for 2 år var Astrid Formann, Hans Vejlesby og Niels Bruun, som alle var villige til 

genvalg. Da der ikke var andre kandidater, og heller ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede 

dirigenten, at de opstillede kandidater var valgt enstemmigt. 

b. På valg som suppleanter for 2 år var Kjeld Steffen Hansen og Palle Bauer, som begge var villige til genvalg. 

Da der ikke var andre kandidater, og ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at de 

opstillede kandidater var valgt enstemmigt. 

 

Ad 8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

På valg som revisor var Aage Kildemark og som revisorsuppleant Peder Flansmose, begge for 2 år. 

Da der ikke var andre kandidater, og ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at de 

opstillede kandidater var valgt enstemmigt. 
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Ad 9. Eventuelt 

Vivi Nordby foreslog, at Seniorklubben spillede Sorø og/eller Skovbo næste år ved en ordinær turnering. 

Formanden oplyste hertil, at det allerede indgik i bestyrelsens planer at spille Sorø. I forvejen var der næste år 

venskabsturnering i Skovbo. 

Gunnar Larsen foreslog, at gavekort som præmier også blev givet til restauranten. 

Preben Jensen foreslog, at man i stedet for ”længste drive” gik  over til ”drive tættest på stregen” (en sådan 

streg kunne optegnes på banen). Det ville give større spredning mht. potentielle vindere. 

Formanden så positivt på at give gavekort på skift til shoppen og til restauranten. Han så også positivt på 

Preben Jensens forslag angående ”drive tættest på stregen”. 

Formanden oplyste derpå, at vi har fået et par nye hjælpere som turrneringsledere, Ole Olsen og Helge Larsen, 

idet Kirsten Lundgren Beck havde bebudet, at hun gerne ville trappe ned. 

Mht. julearrangement havde bestyrelsen grundet den vigende tilslutning besluttet, at julearrangementet i år 

ville være landskinke m. grønlangkål betalt af Seniorklubben (kun for spillerne). Drikkevarer ville være for 

spillernes egen regning. Der ville ikke være efterfølgende bankospil. 

Formanden forhørte sig derpå angående interessen for en vejledning i brugen af GolfBox, især med hensyn til 

Order of Merit. Bent Hansen foreslog i tilknytning hertil også en vejledning på Seniorklubbens hjemmeside. 

Inge Bagge foreslog en egentlig regelundervisning. Formanden oplyste hertil, at fx Brian Oswald ville koste 

3000 kr. – 4000 kr. Gerda Helge forslog i stedet Bent Wadskov som underviser. Hertil foreslog Peder 

Flansmose, at der blev givet kortfattet undervisning i et begrænset emne i forbindelse med måneds-

afslutningerne. Endelig kom der forslag fra Hanne Christoffersen om, at der blev lavet nogle små skriftlige 

opgaver i forbindelse med månedsafslutningen. Svarene kunne så behandles i forsamlingen. Bestyrelsen 

noterede de forskellige forslag. 

Mogens Pedersen foreslog derpå et bifald til Kirsten Lundgren Beck som tak for hendes store indsats i tiden 

som turneringsleder og turneringsansvarlig (stort bifald). 

 

Da der herefter ikke var yderligere indlæg, takkede dirigenten forsamlingen for god ro og orden og gav 

herefter ordet tilbage til formanden. 

 

Formanden takkede forsamlingen for fremmødet og takkede dirigenten med vingave for veludført arbejde og 

afsluttede dermed generalforsamlingen. 

 

 

 

Niels Bruun 

Referent 

Sekretær i Seniorklubben 

 

 

Referatet godkendt 

Karrebæksminde den 2. november 2015 

 

 

 

Peder Flansmose 

Dirigent 

 


